
         

  

 

 

Diversiteit bij de politie, een groot goed 

 

Haarlemse gemeenteraad in vergadering bijeen op donderdag 31 januari 2019; 

 
 
Constaterende dat  
 

• Raadsleden op 24 januari een bezoek hebben gebracht aan het hoofdbureau 
van de politie te Haarlem; 

• Tijdens dat bezoek bleek dat het personeelsbestand van het politie-eenheid  
Haarlem voor wat betreft het aantal politieagenten met een migratieachtergrond 
geen afspiegeling vormt van de Haarlemse bevolking; 

 
Overwegende dat 
 

• Het voor de kwaliteit van het politieapparaat en voor het vertrouwen in de politie  
zeer wenselijk is dat er meer mensen met een migratieachtergrond bij de politie 
werken; 

 
 
Verzoekt de burgemeester om 
 
 

• Bij het politieteam Haarlem aandacht te vragen voor het aantal politieagenten  
met een migratieachtergrond dat bij de politie werkt, zodat in de toekomst dit 
aantal een afspiegeling gaat vormen van de Haarlemse bevolking; 

 
 
 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
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